
Overleg : Overleg MeerKracht – Bureau Meerstad 

Datum : 4 juni 2024

aanwezig: Frank, Stefan

Korte meeting gehouden, omdat Harko op vakantie was en Frank had het druk

#ecologie:

Flyer ecologisch/duurzaam tuinieren: Stefan heeft een stapeltje flyers mee, die we ook in heel 
Meerstad verspreidt hebben. BM gaat navragen of onze flyer daar bij in kan en of er ook een 
stapel flyers in het informatiecentrum gelegd kan worden voor bezoekers.

Bloemen en bollen: BM ecoloog heeft samen met CruydtHoeck een speciaal voor de grond en 
verschillende gebieden in Meerstad 4 geschikte bloemenmixen samengesteld. BM: Graag delen 
welke zaden hierin zitten. Kunnen wij dit ook verder gaan verspreiden naar de geïnteresseerden.

MK heeft (ook) een flyer verspreidt om donaties en bestellingen te zoeken voor fase 2 van 
bloembollen. Ruim 2100 euro verzameld zodat we in oktober weer duizenden vroege biologische 
primitieve bloembollen kunnen gaan poten. Hiervoor heeft MK overleg met gemeente (Anna 
Bloem) en Richard (wijkbeheerder). Met Frank de kaart van Meerstad bekeken en wat tips 
besproken wat een goede locatie zou kunnen zijn voor de bollen, bijvoorbeeld in de omgeving van 
Het Spui, of ergens in de buurt van Overtoom/Zijlkade. Of het groene park in Groene Wei nabij 
Zwartbont (maar dan wel even goed overleggen, daar is nog niet alle grond klaar)

# afval:

update: animo voor meehelpen vuilwandelen neemt wat af, Meerkracht gaat proberen animo weer te
laten toenemen

# biobased bouwen:

Loopt, helaas geen nieuws

# nieuwe Meeroevers school

wordt wellicht later opgeleverd? Verder niet inhoudelijk over gehad

De huidige tijdelijke school van Groene Wei wordt dit jaar “tijdelijk” alvast naar Eemskanaalzone 
verhuisd, dat dak zou eventueel wel beschikbaar zijn voor bijvoorbeeld 5 tot 10 jaar zijn. Is dat iets 
voor ons? MK: gaan we naar kijken, interessant!! School is van gemeente groningen, moeten dan
met hen in gesprek. Voor overleg volgende keer weer op de agenda.

# deelauto

dit loopt, BM is geïnteresseerd, nu ongeveer 15 bewoners interesse en ongeveer 60% van het 
benodigde aantal kilometers, september volgende bijeenkomst en ondertussen meer deelnemers 
zoeken.

# lichtuittreding beperken i.v.m. vleermuizen Grunoe/De Wierden: niet besproken

# we hebben verder kort de diverse ontwikkelingen in Meerstad besproken waar Buro Meerstad nu 
druk mee bezig is



volgende vergaderingen:

    Dinsdag 3 september                10:00 uur

    Dinsdag 3 december                 10:00 uur


